



PERBADANAN STADIUM MALAYSIA (PSM)

PELUANG KERJAYA PERKHIDMATAN DI PSM

LOKASI: KUCHING, SARAWAK

Kami sedang mencari individu WARGANEGARA MALAYSIA untuk menyertai perkhidmatan BERTARAF KONTRAK di PSM yang mempunyai ciri-ciri keperibadian berikut:- (i) mempunyai ketrampilan yang baik; (ii) Mempunyai semangat yang tinggi dalam bekerja secara berkumpulan; (iii) Mempunyai bakat kepimpinan; (iv) Mempunyai ciri-ciri jati diri yang cemerlang; (v) Mempunyai kelayakan/ profesionalisme yang sesuai dengan jawatan; dan (v) Berkemampuan bekerja dengan pengawasan minima.

BORANG PERMOHONAN DI LAMAN SESAWANG

www.stadium.gov.my

- Borang Permohonan boleh didapati dari laman sesawang www.stadium.gov.my atau BAHAGIAN KHIDMAT PENGURUSAN, PERBADANAN STADIUM MALAYSIA, Aras 1 Stadium Nasional, Kuala Lumpur Sports City, 57700 Sri Petaling, Kuala Lumpur;
- Semua permohonan hendaklah disertakan dengan salinan kad pengenalan, salinan sijil kelahiran, salinan sijil-sijil persekolahan yang telah disahkan dan sekeping gambar berukuran pasport;
- Permohonan daripada pegawai berstatus tetap sedang berkhidmat dalam perkhidmatan awam, badan berkanun, penguasa tempatan hendaklah dikemukakan melalui Ketua Jabatan masing-masing. Sila pastikan salinan kenyataan perkhidmatan dikemaskini/laporan penilaian prestasi tahunan terkini disertakan bersama;
- Borang permohonan yang tidak lengkap akan ditolak. Pemohon-pemohon yang disenarai pendek sahaja akan dipanggil temuduga. Permohonan tuan/puan dianggap gagal sekiranya tidak mendapat sebarang jawapan/maklum balas dari tempoh enam (6) bulan dari tarikh iklan ditutup;
- Borang yang telah lengkap hendaklah ditulis nama jawatan di sebelah kiri atas sampul surat dan dikirim kepada:

**KETUA PEGAWAI EKSEKUTIF
PERBADANAN STADIUM MALAYSIA
Aras 2 Stadium Nasional
Kuala Lumpur Sports City
57700 Sri Petaling, Kuala Lumpur
Tel: 03-89920888 / 801 / 804
Faks: 03-89944663
atau
Email: admin@stadium.gov.my**

- Sebarang pertanyaan sila hubungi Unit Sumber Manusia, Bahagian Khidmat Pengurusan, Perbadanan Stadium Malaysia ditalian 03-8992 0801/0804.

TARIKH TUTUP : 10 OGOS 2019

JAWATAN	GRED	SYARAT MINIMA / KELAYAKAN
PENOLONG PEGAWAI TADBIR (1 Kekosongan)	N29/32	<ul style="list-style-type: none"> • Sijil Tinggi Persekolahan Malaysia atau kelayakan yang diiktiraf setaraf dengannya oleh Kerajaan; atau • Sijil Tinggi Agama Malaysia atau kelayakan yang diiktiraf setaraf dengannya oleh Kerajaan; atau • Diploma dalam bidang berkaitan yang diiktiraf oleh Kerajaan daripada institusi pengajian tinggi tempatan atau kelayakan yang diiktiraf setaraf dengannya. <p>Keutamaan:</p> <ul style="list-style-type: none"> - Diberi kepada calon yang berkebolehan mengendalikan komputer; - Lulus dengan kepujian dalam mata pelajaran Bahasa Melayu, Matematik dan Bahasa Inggeris. - Berpengalaman dalam kerja-kerja penganjuran acara, pengurusan kewangan, perkhidmatan personel, pengurusan pentadbiran pejabat, pengurusan majlis rasmi.
PENOLONG JURUTERA (1 Kekosongan)	JA29	<ul style="list-style-type: none"> • Sijil dalam bidang kejuruteraan yang diiktiraf oleh Kerajaan daripada politeknik tempatan atau kelayakan yang diiktiraf setaraf dengannya; atau • Diploma dalam bidang kejuruteraan yang diiktiraf oleh Kerajaan daripada institusi pengajian tinggi tempatan atau kelayakan yang diiktiraf setaraf dengannya. <p>Keutamaan:</p> <ul style="list-style-type: none"> - Diberi kepada calon yang berkebolehan mengendalikan komputer; - Lulus dengan kepujian dalam mata pelajaran Bahasa Melayu, Matematik dan Bahasa Inggeris.
PEMBANTU TADBIR (PERKERANIAN/OPERASI) (1 Kekosongan)	N19	<ul style="list-style-type: none"> • Sijil Pelajaran Malaysia atau kelayakan yang diiktiraf setaraf dengannya oleh Kerajaan. • Kepujian Bahasa Malaysia/Bahasa Melayu dan Bahasa Inggeris (termasuk lulus Ujian Lisan) pada peringkat Sijil Pelajaran Malaysia atau kelulusan yang diiktiraf setaraf dengannya oleh kerajaan. <p>Keutamaan:</p> <ul style="list-style-type: none"> - Diberi kepada calon yang berkebolehan mengendalikan komputer dan/atau mengambil trengkas. - Lulus dengan kepujian dalam mata pelajaran Bahasa Melayu, Matematik dan Bahasa Inggeris. - Berpengalaman dalam kerja-kerja penganjuran acara, pengurusan kewangan, perkhidmatan personel, pengurusan pentadbiran pejabat, pengurusan majlis rasmi.

JAWATAN	GREED	SYARAT MINIMA / KELAYAKAN
PEMBANTU KEMAHIRAN (2 Kekosongan)	H19	<ul style="list-style-type: none"> Sijil Vokasional Malaysia dalam bidang berkaitan yang diiktiraf oleh Kerajaan; atau Sijil Pelajaran Malaysia atau kelayakan yang diiktiraf setaraf dengannya oleh Kerajaan serta Sijil Kemahiran Malaysia Tahap 2 dalam bidang berkaitan atau kelayakan yang diiktiraf setaraf dengannya; atau Sijil Pelajaran Malaysia atau kelayakan yang diiktiraf setaraf dengannya oleh Kerajaan serta Sijil Kekompetenan Pendawai Fasa Tunggal yang dikeluarkan oleh Suruhanjaya Tenaga atau kelayakan yang diiktiraf setaraf dengannya; atau Sijil Pelajaran Malaysia atau kelayakan yang diiktiraf setaraf dengannya oleh Kerajaan serta Sijil Kemahiran Malaysia Tahap 3 dalam bidang berkaitan atau kelayakan yang diiktiraf setaraf dengannya. Sijil Pelajaran Malaysia atau kelayakan yang diiktiraf setaraf dengannya oleh Kerajaan serta Sijil Kekompetenan Pendawai Fasa Tiga yang dikeluarkan oleh Suruhanjaya Tenaga atau kelayakan yang diiktiraf setaraf dengannya oleh Kerajaan.
PEMBANTU AWAM (6 Kekosongan) - Operatif Kebersihan	H11	<ul style="list-style-type: none"> Sekurang-kurangnya tamat Darjah 6 sekolah rendah bantuan penuh kerajaan; Berkebolehan menjalankan bidang kerja berkaitan yang diliputi oleh skim perkhidmatan ini; Berkebolehan bertutur, membaca dan menulis dalam Bahasa Malaysia dengan baik; dan Mempunyai pengalaman sekurang-kurangnya 5 tahun dalam tugas-tugas am <p>atau</p> <ul style="list-style-type: none"> Pentaksiran Tingkatan Tiga/Penilaian Menengah Rendah atau kelayakan yang diiktiraf setaraf dengannya oleh Kerajaan. Calon bagi lantikan hendaklah memiliki Kepujian (sekurang-kurangnya Gred C) dalam subjek Bahasa Melayu pada peringkat Pentaksiran Tingkatan Tiga/Penilaian Menengah Rendah atau kelulusan yang diiktiraf setaraf dengannya oleh Kerajaan.
PEMBANTU AWAM (2 Kekosongan) - Penyelamat (Life Guard)	H11	<ul style="list-style-type: none"> Pentaksiran Tingkatan Tiga/Penilaian Menengah Rendah atau kelayakan yang diiktiraf setaraf dengannya oleh Kerajaan. Calon bagi lantikan hendaklah memiliki Kepujian (sekurang-kurangnya Gred C) dalam subjek Bahasa Melayu pada peringkat Pentaksiran Tingkatan Tiga/Penilaian Menengah Rendah atau kelulusan yang diiktiraf setaraf dengannya oleh Kerajaan. Syarat Tambahan: Bagi tugas menyelamat, calon perlu memiliki Sijil Pertolongan Cemas serta berkebolehan berenang.